
Protokół Nr V / l l 
z V sesji VI kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 18 lutego 2011 r. 

V sesję VI kadencji Rady Gminy Adamów odbyto w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 
w Adamowie. 

Sesję rozpoczęto o godz. 9.00, a zakończono o godz. 1145. 
Janusz Kowalczuk - przewodniczący obrad. 
Stanisław Podkowa - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pan Piotr Czarnecki 8. Pan Bogdan Józef Nowaczyk 
2. Pan Janusz Galant 9. Pan Dariusz Jacek Radliński 
3. Pan Jan Henryk Kawałko 10. Pan Witold Romaszko 
4. Pan Janusz Kowalczuk 11. Pani Bożena Ela Skiba 
5. Pan Jerzy Stanisław Koza 12. Pan Czesław Marian Skrzyński 
6. Pan Ryszard Krawczyk 13. Pan Dariusz Kazimierz Sołtys 
7. Pan Tomasz Marek Michałuszko 14. Pan Jan Krzysztof Teterycz 

15. Pan Piotr Zawiślak 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1). 

Radni nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła - Wójt 
2. Pan Stanisław Podkowa - Sekretarz Gminy 
3. Pani Ewelina Droździel - Szykuła - Skarbnik Gminy 
4. Pan Marek Barcicki 
5. Pani Grażyna Szeląg 
6. Pan Andrzej Jarszak 
7. Pani Elżbieta Kuźma 
8. Sołtysi 

9. Pracownicy Urzędu Gminy. 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 2-3). 

- Radca prawny 
- Dyrektor Szkoły Podstawowej w Bondyrzu 
- Z-ca Dyrektor Zespołu Szkół w Suchowoli 
- Dyrektor Zespołu Szkół w Szewni Górnej 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie ąuorum 
2. Przyjęcie porządku obrad 
3. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji 
4. Zgłaszanie interpelacji i wniosków przez radnych 
5. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji 
6. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 rok 
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- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Filialnej w Bliżowie 
- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Filialnej w Jacni 
- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. W. i W. Jeżo -
żołnierzy AK w Bondyrzu w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej im. Batalionów 
Chłopskich w Szewni Górnej 

- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań jakie powinni spełniać przedsiębiorcy ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz 
opróżnianie zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z terenu Gminy Adamów 

- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

12. Podjęcie uchwały e sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 
Gminy 

- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Zamość na dofinansowanie 
kosztów utrzymania Izby Wytrzeźwień w Zamościu 

- dyskusja 
- podjęcie uchwały 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

15. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia V sesji VI kadencji Rady Gminy Adamów dokonał Pan Janusz Kowalczuk 
Przewodniczący Rady Gminy Adamów. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych obecnych jest 15, 
co stanowi ąuorum do prawomocności obrad. 

Ad.2. Pan przewodniczący - poinformował, że radni projekt porządku obrad otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytał czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 
Radny Jan Krzysztof Teterycz zgłosił wniosek o wyłączenie z projektu porządku obrad pkt. 8, 9 
i 10. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 7 głosami za i 8 głosami wstrzymującymi się wyłączyła z 
projektu porządku pkt. 8 - podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Filialnej w 
Bliżowie, pkt. 9 - podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Filialnej w Jacni i pkt 
10 - podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej im. W. i W. Jeżo -
żołnierzy AK w Bondyrzu w celu utworzenia Filii Szkoły Podstawowej im. Batalionów 
Chłopskich w Szewni Górnej. Jednocześnie Radni postanowili o rozpatrzenie w/w pkt na 
następnej Sesji Rady Gminy tj. 24.02.201 lr. 
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„za" przyjęciem porządku obrad głosowało 11, przeciw wstrzymało się -. 

Przewodniczący stwierdził, że rada gminy przyjęła porządek obrad V sesji 
VI kadencji. 

Ad.3. Przewodniczący rady - poinformował, że protokół z poprzedniej sesji wyłożony był 
do wglądu. 
Zapytał radnych, czy protokół przyjmujemy przez odczytanie, czy bez odczytania? 

„za" przyjęciem protokółu bez odczytania głosowało 14. 
Przewodniczący stwierdził, że protokół z IV sesji Rady Gminy Adamów z dnia 
21 stycznia 2011 r. został przyjęty bez odczytania. 

Ad.4. Interpelacje i zapytania. 

Zabierając głos radna Bożena Skiba poprosiła Wójta o utwardzenie drogi w Szewni 
Górnej i Czarnowodzie. 
Przewodniczący Rady zgłosił Miejscowość Trzepieciny jako miejsce dożynek Gminnych 
2011 roku. 

Przewodniczący Rady przedstawił pismo; 

- Pana Waldemara Kleniewskiego o remont mostu i drogi w Bondyrzu w kierunku jego 
zakładu 
- Zarządu Powiatu w Zamościu z prośbą o rozważenie możliwości przejęcia w drodze 

darowizny przez Gminę Adamów nieruchomości zabudowanej budynkami Ośrodka 
Zdrowia w Suchowoli. 

- Pana Mariana Radlińskiego o sprzedaż działki. 
- Stowarzyszenia „Krok za Krokiem" o przygotowanie planu odnowy miejscowości 

Bondyrz. 

Ad.5. Pan Wójt - złożył informację Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 4) 

Ad.6. Pan Wójt - złożył sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych na 
poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Ad.7. Pani Ewelina Droździel - Szykuła Skarbnik Gminy omówiła punkt porządku 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały, 
„za" przyjęciem uchwały głosowało 15. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.8. Pan Piotr Nogas omówił i przedstawił projekt uchwały 

„ za przyjęciem uchwały głosowało 14, przeciw -, wstrzymało się -. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 7). 
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Ad.9. Pan Przewodniczący omówił i przedstawił projekt uchwały. 
„za przyjęciem uchwały głosowało 14, przeciw - wstrzymało się -
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Ad. 10. Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały 
„ za przyjęciem uchwały głosowało 15, przeciw - wstrzymało się -. 
Przewodniczący stwierdził, że uchwała została podjęta. 

Ad. 11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Wójt przedstawił sprawę zakupu oczyszczalni i ujęcia wody od Pana Poznańskiego. 
Radni przegłosowali wniosek (14 głosów za ) o budowę nowej oczyszczali i ujęcia 
wody, tym samym odrzucając propozycje Pana Poznańskiego. 

Ad. 12. Pan Janusz Kowalczuk - Przewodniczący Rady Gminy Adamów zamknął obrady 
V sesji VI kadencji Rady Gminy Adamów. 

Protokółował 
Sekretarz Gminy 

Stanisław Podkowa 
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